
Referat – bestyrelsesmøde d. 29. august 2018 i fællesrummet. 

Til stede: Inge, Karianne, Sanne og Jacob 

Dagsorden: 

 

1. Opfølgning fra sidst 

a. Udskiftning af målere 

b. Huslejeændring jf. GF-beslutning 

c. Klage indgivet til Ejendomsforening Danmark  

d. Dørtelefoner 

2. Evt.  

 

 

Ad 1a:  Da vi ikke kan nå at få opsagt aftale med Brunata inden årsskiftet, hvis vi skal vente på en 

generalforsamling, har bestyrelsen valgt at gå videre med det nye tilbud, da dette sparer foreningen for en 

masse penge. Vi opsiger derfor aftalen med Brunata og indgår en ny med Techem. Vi skifter pr. 1/1-19 

 

Ad 1b: De nye fordelingstal er sendt til tinglysning og bliver korrigeret. Vi ved på nuværende tidspunkt ikke 

hvornår det bliver tinglyst. Vi har dog hele tiden rettet os efter disse tal og det burde derfor ikke have en 

betydning fremadrettet.   

 

Ad 1c: Tellefsen har kontaktet Ejendomsforening Danmark. Ejendomsforening Danmark har tilsyneladende 

fået en masse dokumenter fra Vopa og derfor afventer vi nu yderligere.  

 

Ad 1d: Dørtelefoner 

Bestyrelsen har kontaktet to firmaer vedrørende nye dørtelefoner og låsesystem og afventer tilbud.  

 

Ad 2a: gennemgang af e-mails  

 

Ad 2b: Næste bestyrelsesmøde: Onsdag d. 3/10-2018 

 

Mødet sluttede kl. 21:30  – dirigenten takkede for god ro og orden ☺ 

 

  


